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Sinop Valisi Zeki ŞANAL, 22 Nisan 2008 tarihinde makamında ziyaret edilerek Odamız ve
mesleğimiz hakkında bilgi verildi. Ziyarette ayrıca Sinop'un genel jeolojisi anlatılarak ilin
yapılaşması üzerine Odamız görüşleri iletildi. Aynı tarihte Yakakent Belediye Başkanı Dr. Radi
ŞEN de makamında ziyaret edildi.

Suluova Belediyesi İmar İşleri Müdür Vekili Adem CILIZ, 28 Nisan 2008 tarihinde makamında
ziyaret edilerek ilin yapılaşması üzerine Odamız görüşleri iletildi.

Sivas Belediyesi Su ve Kanalizasyon İşleri Müdürlüğü Ekiplerinin Sivas Organize Sanayi
Bölgesi ile TOKİ arasındaki isale hattında kaçak su arama kazılarında tesadüfen ortaya
çıkardıkları, çapı 3-4 m civarında, derinliği bilinmeyen karstik boşluğun şubemiz tarafından
incelenmesi sonucunda kamuoyunu bilgilendirmek amacıyla Şubemizde basın açıklaması
yapıldı. Basın açıklamada jipsli (Oligomiyosen yaşlı Hafik Formasyonu) birimlerin Sivas'ın
doğusunda yaygın olduğu ve yeni yerleşim birimlerinin bu yöne doğru gelişmesi nedeniyle
buralardaki yapıların altında olabilecek karstlaşmaların getireceği riskler konusunda bu
bölgelerde detaylı zemin etüdleri yapılması gerektiği vurgulandı. Ayrıca karstlaşmaya neden
olan faktörler ve alınacak önlemler hakkında da bilgi aktarıldı.

05.07.2008 tarihinde Serbest Jeoloji Mühendislik ve Müşavirlik Hizmetleri alanında çalışan
tescil sahibi jeoloji mühendisleri ile Şubemizde bir toplantı yapıldı. Toplantıda 22 Haziran
2008 tarih ve 26914 sayılı Resmi Gazete'de yayımlanarak yürürlüğe giren “

değişiklikleri hakkında bilgilendirme yapıldı. Aynı konu ile ilgili ikinci bir toplantı
ise 08.08.2008 tarihinde yine şubemiz binasında yapıldı.

18.08.2008 tarihinde Şube Başkanı Bülent SÖYLEM ve Şube II. Başkanı Mustafa HASTE
Cumhuriyet Üniversitesi yeni rektörü Prf.Dr. İlyas DÖKMETAŞ'ı makamında ziyaret ederek
yeni görevlerinde başarılar diledi.

Serbest Jeoloji
Mühendislik ve Müşavirlik Hizmetleri Uygulama Büro Tescil ve Mesleki Denetim
Yönetmeliği”

Sivas şube Valilik toplantı salonunda 04 Nisan 2008 tarihinde düzenlenen “5 Haziran Dünya Çevre Günü
Etkinlikleri” konulu toplantıya yönetim kurulu üyemiz Şeref SOĞUKSULU katıldı.

“Turizm Haftası” nedeniyle 12 Nisan 2008 tarihinde “Cumartesi Söyleşileri” programı adı
altında “Cumartesi Söyleşisi2: Jeolojik Miras ve Jeoturizm” konulu sunum, KTÜ-Gümüşhane
Mühendislik Fakültesi Jeoloji Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyesi Dr. Raif KANDEMİR
tarafından yapıldı. Sunumun ardından yazılı ve görsel medyaya basın açıklaması yapıldı.

Şubemize bağlı tüm İl Temsilciliklerimiz Yönetim Kurulu olarak ziyaret edilerek
meslektaşlarımızla toplantılar düzenlendi. Bu kapsamda; 10 Nisan 2008 tarihinde Ordu, 16
Nisan 2008 tarihinde Giresun, 25 Nisan 2008 tarihinde Rize, 29 Nisan 2008 tarihinde
Bayburt, 30 Nisan 2008 tarihinde Gümüşhane, 7 Mayıs 2008 tarihinde Erzurum, 20 Mayıs
2008 tarihinde Artvin, 21 Mayıs 2008 tarihinde Ardahan ve 22 Mayıs 2008 tarihinde Kars
Temsilciliklerimize gidildi. Bu çalışmalar ile Temsilciliklerimizin yönetim kurulları oluşturuldu.

Trabzon Ticaret ve Sanayi Odasında 18 Nisan 2008 tarihinde düzenlenen “Doğu Karadeniz'in
Kalkınmasında Lokomotif Ormancılık” konulu panele Şube Başkanımız Semih PEKER
katılarak Odamız adına görüş bildirdi.

25 Nisan 2008 tarihinde Ordu İl Temsilciliğimiz, Ordu Nükleer Karşıtı Platformu bileşeni olarak
düzenlenen yürüyüşe katıldı.

26 Nisan 2008 tarihinde “KTÜ JeoGenç Eğitim Gezileri 1. Aşama: Maçka Bölgesi” isimli
eğitim programı başlatıldı. KTÜ Jeoloji Mühendisliği Bölümünde 1. sınıf öğrencilerimizden 19
kişi, 3. sınıf öğrencilerimizden 5 kişi ve 2'si öğretim üyesinden oluşan 26 kişilik grup, Maçka
Bölgesine 5 kez giderek bu eğitim gezisini tamamladı. Grup başkanlığını Prof. Dr. İsmet
GEDİK'in yaptığı eğitim gezilerinde gençlerimiz; arazi bilgisi, harita bilgisi, pusula kullanma,
kesit alma ve formasyon sınırları çizme gibi bir çok konuda bilgilendirildi.

Şubemiz sunum salonunda 10 Mayıs 2008 tarihinde “Cumartesi Söyleşileri” programı adı
altında “Cumartesi Söyleşisi3: Katı Atıklar ve Çevre” konulu sunum Şube Yönetim Kurulu
Üyesi ve KTÜ-Mühendislik Fakültesi Jeoloji Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyesi Yrd. Doç. Dr.
Hakan ERSOY tarafından sunuldu. Sunumun ardından yazılı ve görsel medyaya basın
açıklaması yapıldı.

Şube Yönetim Kurulumuz 14 Mayıs 2008 tarihinde, Trabzon Belediye Başkanı Sayın Volkan
CANALİOĞLU'nu makamında ziyaret etti. Ziyaret esnasında, Şubemizin yaptığı çalışmalar ve
Trabzon kentine bakışı hakkında Belediye Başkanına bilgi verildi.
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Odamızın 34. kuruluş yıldönümü etkinlikleri kapsamında düzenlemiş olduğumuz "Geleneksel
Jeoloji Gecesi" Trabzon ve çevre illerden gelen 223 misafir ve üyelerimizin geniş katılımıyla
kutlandı. Bayındırlık ve İskân Bakanımız Sayın Faruk Nafız ÖZAK'da bu gecemizi onurlandırdı.

4 Haziran 2008 tarihinde KTÜ Mühendislik Fakültesi Jeoloji Mühendisliği Bölümünde, 04
Haziran 2008 tarihinde KTÜ-Gümüşhane Mühendislik Fakültesi Jeoloji Mühendisliği
Bölümünde “JeoGenç Buluşması” düzenlendi. JeoGenç üyelerine "TMMOB, JMO ve Örgütsel
Yapı" konulu sunum Şube Başkanımız Semih PEKER tarafından sunuldu. Sunumda
“Mühendislik, Mühendis, TMMOB'nin tarihi süreci, JMO'nun kuruluşundan günümüze kadar
olan süreci, JMO'nun ülke gündemindeki insanı birebir etkileyen olaylara karşı bakışı,
JeoGenç ve amaçları, Öğrenci Burs Yönetmeliği ve Odanın yayınları hakkında bilgiler verildi.
Etkinliklerde ayrıca Osman Sungur ECEMİŞ tarafından ise JeoGenç üyelerine “Su Sondajı ve
Şantiye Hayatı” hakkında akıcı bir sunum yapıldı. Sunum sonunda Bayburt İl Temsilcimiz
Reşat ÇALIŞKAN, uygulamalı sondaj çalışmasını yerinde gösterdi.

“Dünya Çevre Günü” nedeniyle 5 Haziran 2008 tarihinde şubemiz sunum salonunda
“Cumartesi Söyleşileri” programı adı altında “Cumartesi Söyleşisi4: Enerji ve Çevre” konulu
sunum KTÜ-Mühendislik Fakültesi İnşaat Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr.
Mehmet BERKÜN tarafından sunuldu.

68 Haziran 2008 tarihleri arasında Ankara'da düzenlenen Eğitim Çalıştayı'na Şube Başkanımız
Semih PEKER, Şube Yazmanı Emine ŞEVKETBEYOĞLU, Şube Saymanı Torun YILMAZ ile
şubemize bağlı İl Temsilcilerimiz katıldı.

5 Haziran Dünya Çevre Günü etkinlikleri kapsamında İl Çevre ve Orman Müdürlüğü tarafından
hazırlanan 8 Haziran 2008 tarihindeki Düzköy Çal Mağarası'na Gezi, Doğa yürüyüşü ve Piknik
organizasyonu Şubemiz tarafından organize edildi. Mağaranın oluşumu hakkında bilgiyi KTÜ
Jeoloji Mühendisliği Bölümünden Yrd. Doç. Dr. Ali VAN verdi.

Şubemizde faturalandırmaya esas olmak üzere mevcut sondaj bedelleri üzerinden yöre
katsayısının belirlenmesi amacıyla 19 Haziran 2008 tarihinde Trabzon ilindeki Tescilli Bürolar
ile toplantı yapıldı.

21 Haziran 2008 tarihinde KTÜ Osman Turan Kültür Merkezinde bölge milletvekillerinin de
katıldığı “Kentlerin ve Bölgenin Sorunlarının” konuşulduğu Forum Programına Şube
Başkanımız Semih PEKER katıldı.

11 Temmuz 2008 tarihinde şubemizde TMMOB'ye bağlı odaların katılımları ile sistemli olarak
yapılmakta olan şehrimizin ve bölgemizin sorunları ile ilgili İl Koordinasyon Kurulu (İKK)
toplantısı "3030 sayılı Belediyeler Tip İmar Yönetmeliğinde değişiklik yapılması konusunda
odaların çalışmaları" gündemi ile yapıldı.

İl Temsilciliğimiz tarafından 17 Ağustos 1999 depreminin dokuzuncu yıldönümü nedeniyle,
16 Ağustos 2008 tarihinde saat 17:30'da Bursa'da Osmangazi Belediyesi Ördekli Kültür
Merkezinde “ ” konulu bir panel düzenlendi. Panele; Jeoloji
Mühendisleri Odası Bilimsel Teknik Kurul Üyesi (BTK) Bülent ÖZMEN, Uludağ Üniversitesi
Tarih Bölümü Başkanı Prof.Dr.Yusuf OĞUZOĞLU ve Bursa Şehir Plancıları Odası Şube
Başkanı Füsun UYANIK konuşmacı olarak katıldı.

Panelde bir konuşma yapan İl Temsilcisi Engin ER'in ardından söz alan Prof.Dr. Yusuf
OĞUZOĞLU, Bursa civarında tarihsel dönemde (1900 öncesi) oluşmuş depremler hakkında
bilgiler verdi. Daha sonra söz alan BTK Üyesi Bülent ÖZMEN, Türkiye'nin Deprem açısından
durumu, Bursa civarında oluşmuş ve hasara neden olmuş depremler hakkında bilgiler
vererek Bursa'nın deprem tehlikesi ve riski açısından durumunu ortaya koydu. Şehir
Plancıları Odası Bursa Şube Başkanı Füsun UYANIK ise, Deprem ve Kent Planlaması ile
Bursa'da yapılan yanlış uygulamalar konusunda bilgiler verdi. medya tarafından da ilgiyle
izlenen Panel, yazılı ve görsel basında geniş bir şekilde yer aldı.

İl Temsilcimiz Engin ER, Bursa'nın diri faylar üzerinde bulunmasına rağmen, gerekli önlemin
alınmadığını belirten bir basın açıklaması yaptı. Doğal değerlerin korunması ve güvenli bir
yaşam ortamı için Bursa'da öncelikle "arazi kullanım planı" yapılması gerektiğine işaret eden
ER, planda yerleşim ve sanayi tesisi alanlarının seçiminde deprem durumu, heyelan, taşkın
ve çığ gibi afet durumlarının gözönüne alınması gerektiğini belirtti. Açıklamada ayrıca
beklenen Marmara depremine yönelik İstanbul'un önlem alması konusunda kamuoyu
oluşmuşken, diri faylar üzerinde bulunan Bursa için aynı kaygıların yaşanmamasının
ürkütücü olduğunun altını çizdi.

Bursa'nın Depremselliği ve Tarihi
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